
Protokół Nr LXXXIX

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 24  marca  2023  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Bonifacy Wojciechowski, Pan Zbigniew Wojciechowski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził  quorum  i  powitał  zebranych.  Przed  realizacją  proponowanego  porządku  obrad

Przewodniczący Rady poprosił nowego Komendanta Powiatowego Policji w Staszowie Dariusza

Kurosia o  przedstawienie swojej osoby. 

Na  wstępie  swojej  wypowiedzi  Komendant  przedstawił  się  i  przywitał  wszystkich  zebranych.

Wspomniał  także o pojawieniu się na terenie  naszego miasta  nowego radiowozu policyjnego,  

w  którego  zakup  nasza  gmina  miała  swój  wkład.  Dodał,  iż  auto  ma  nowe  oznaczenie  –

charakterystyczne  odblaskowe pasy  o  barwie  żółto-zielonej  oraz  dodatkowe oświetlenie,  które

mają poprawić widoczność pojazdu. Na zakończenie swojej wypowiedzi zaznaczył, że zależy mu

na kontynuacji dobrej współpracy z gminą Staszów.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 3 marca 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 671/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2023 rok – projekt  nr
672/23,

c)  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu
bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2023 – projekt nr 673/23,
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d)  zmiany Uchwały Nr XLV/369/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 6 czerwca 2021
roku w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego
Staszowa – projekt 676/23,

e)   przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji  Rady Miejskiej  w Staszowie za
2022 rok – projekt nr 674/23,

f)  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Staszowie na 2023 rok –
projekt nr 675/23.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 22.02.2023 r.
do 22.03.2023 r.

6.  Zamknięcie sesji.

Po  zapoznaniu  z  proponowanym  porządkiem Przewodniczący  Rady  Ireneusz  Kwiecjasz

zawnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania

wniosku według kompetencji – projekt nr 677/23.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wniosek, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 16 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 3 marca 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 671/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2023 rok – projekt  nr
672/23,

c)  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu
bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2023 – projekt nr 673/23,

d)  zmiany Uchwały Nr XLV/369/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 6 czerwca 2021
roku w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego
Staszowa – projekt 676/23,

e)   przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji  Rady Miejskiej  w Staszowie za
2022 rok – projekt nr 674/23,
f)  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Staszowie na 2023 rok – 

projekt nr 675/23.
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g) przekazania wniosku według kompetencji – projekt nr 677/23.

5.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 22.02.2023 r.
do 22.03.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

    Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 3 marca 2023 r.  i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 16 radnych). 

  Ad. 4 a 

Pani Henryka Skowron - Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023- 2037

– projekt nr 671/23. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/679/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b   

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 672/23.

Radny Tomasz Otrębski odniósł się do zwiększenia dochodów budżetu Miasta i Gminy Staszów

na 2023 rok w dziale: 600 ,,transport i łączność” w związku z otrzymaniem środków z Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg  na realizację zadania dotyczącego budowy ulicy Polnej w Staszowie  

w kwocie 870 775,00 zł. Zapytał, czy projekt budowy ulicy przewiduje wykonanie nawierzchni

asfaltowej czy kostki brukowej. Poprosił również o informację w zakresie lokalizacji nowych altan

śmietnikowych. Na zakończenie wypowiedzi poparł  działania władz w zakresie realizacji  zadań

dotyczących budowy miasteczka ruchu drogowego i pumptracku na terenie PSP nr 3 w Staszowie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Tomasza

Otrębskiego w sprawie  wykonania nawierzchni drogi przy ul. Polnej w Staszowie, poinformował,

iż część drogi wykonanej z kostki brukowej będzie kontynuowana, natomiast pozostała część gdzie

parametry drogi są większe będzie wykonana z nawierzchni asfaltowej. W zakresie realizacji zadań

dotyczących budowy miasteczka ruchu drogowego i pumptracku na terenie PSP nr 3 w Staszowie,

poinformował, iż na chwilę obecną została podpisana umowa z wykonawcą i realizacja zadania
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nastąpi  w  bieżącym roku.  W zakresie  lokalizacji  altan  śmietnikowych,  wyjaśnił,  iż  na  chwilę

obecną  gmina  jest  na  etapie  zabezpieczania  środków finansowych  w budżecie,  aby uruchomić

procedurę związaną z wyszacowaniem ich, wówczas przystąpimy do określania ich lokalizacji. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/680/2023

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c   

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu

bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2023 – projekt nr 673/23.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/681/2023

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 d

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/369/2021

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 6 czerwca 2021 roku w sprawie przystąpienia do opracowania

Strategii Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa – projekt 676/23.  

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/682/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zapoznała z projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej  w Staszowie za

2022 rok – projekt nr 674/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

4



Uchwałę nr LXXXIX/683/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

Komisji Rady Miejskiej w Staszowie na 2023 rok – projekt nr 675/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/684/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przekazania  wniosku  według

kompetencji – projekt nr 677/23. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXIX/685/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i zapytaniach Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

przedstawił informację z działalności za okres od 22 lutego 2023 roku do 22 marca 2023 roku,  

w tym przedstawił obecnie realizowane zadania inwestycyjne (w załączeniu do protokołu). 

Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  Burmistrz  zaprosił  radnych  oraz  mieszkańców  na  drogę

krzyżową  ulicami  Staszowa ze św. Janem Pawłem II Patronem Naszego Miasta, która odbędzie się

2 kwietnia br. (niedziela) o godz. 19.00. Zachęcił do przyniesienia zniczy, które zostaną zapalone

przed pomnikiem św. Jana Pawła II. Zaprosił również na Staszowski Jarmark Wielkanocny, który

również odbędzie się 2 kwietnia br. o godz. 11.00 w Parku im. A. Bienia w Staszowie. 

Radny Tomasz  Otrębski poprosił  o  informację  w zakresie  realizacji  zadania  budowy bloków

mieszkalnych w ramach rządowego programu „Mieszkanie Plus”.

Burmistrz  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  na  chwilę  obecną  trwa  procedura  przetargowa  

w  systemie  ,,Zaprojektuj  i  Wybuduj”.  Wyraził  nadzieję,  iż  pod  koniec  roku  zgodnie  
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z  zapewnieniami  ze  strony  Prezesa  Spółki  SIM  SMS  zostanie  rozpoczęty  proces  projektowy.

Wniósł o cierpliwość w tej sprawie. 

Radny Piotr Kasperkiewicz zapytał  jaki koszt ponosi gmina Staszów za oddanie bezdomnego

zwierzęcia do schroniska.  Ponadto   korzystając z obecności Prezesa ZEC Sp. zo.o. Pana Jacka

Marka poprosił o udzielenie informacji w zakresie jak wygląda na chwilę obecną sytuacja odbioru

ciepła przez użytkowników korzystających z sieci spółki.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż odłowienie bezdomnego zwierzęcia i umieszczenie go

w schronisku to koszt 5 000 zł.  

Do powyższego  odniósł  się radny Piotr Kasperkiewicz zwrócił  się  o  rozważenie  możliwości

wprowadzenia systemu adopcyjnego umożliwiającego rekompensatę dla mieszkańców za adopcje

zwierzęcia, co mogłoby odciążyć w dużej mierze budżet gminy. 

Odpowiadając na powyższe  Burmistrz Leszek Kopeć  wyjaśnił, iż system adopcyjny działa cały

czas  w  gminie  Staszów.  Na  stronach  internetowych  Urzędu  publikowane  są  informacje  

o możliwości  adopcji  zwierzęcia.   Ponadto  Urząd Miasta  i  Gminy Staszów zapewnia pierwsze

szczepienia, sterylizację lub kastrację oraz odrobaczenie. 

Następnie  Pan Jacek Marek – Prezes Zarządu w Zakładzie Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Staszowie udzielenie informacji  jak wygląda na chwilę obecną sytuacja  odbioru ciepła przez

użytkowników korzystających z sieci spółki. 

Nie podjęto dalszej dyskusji 

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:15 do godz:14:40.    

              

      Protokolant:  Przewodniczący

       Marlena  Janowska                 Rady Miejskiej w Staszowie

                                           ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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